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APARTMAN 
TÜNEL AÇMIŞ
Milyonlarca yıllık doğa harikası falezlere sadece otellerin değil bir apartmanın da tünel aç-
tığı ortaya çıktı. Daha önce otellerin falezlere tünel açmasını eleştiren Prof. Dr. Nihat Dipova, 
bu kez apartman tünelinin görüntülerini paylaştı ve “Hani falezler sit alanıydı?” diye sordu.

FALEZ KATLIAMINDA SINIR TANIMIYORLAR

                                        OTEL TÜNELLERİ TEPKİ ÇEKMİŞTİ

Milyonlarca  yıllık doğa oluşumu olan falezlerin 
Lara bölümünde yer alan 2 otelin, falezlerin 
içini oyarak açtığı 3 ayrı tünel büyük tepki 
çekmişti. Akdeniz Üniversitesi Mühendislik Fa-

kültesi İnşaat Mühendisliği Bölümü’nden Prof. Dr. Nihat 
Dipova, tünellerin görüntülerini paylaşarak eleştirilerde 
bulunmuştu. Kent sakinleri ve çevreciler de bu doğa 
harikasının tahrip edilmesine ateş püskürmüştü.

TÜNEL, ASANSÖR VE PLATFORM

Prof. Dr. Dipova’nın yeni paylaşımıyla, sadece 
konaklama tesislerinin değil özel mülkiyet 
sahiplerinin de falezleri tahrip ettiği ortaya çıktı. 
Dipova’nın paylaştığı görüntüde, bir apartmanın 

falezlerin içine yaptığı tünel ve asansör 
açıkça görülüyor. Falezlerin üzerine yapılan 
platform ve tünelden platforma inen metal 
merdiven de Antalya falezlerinin nasıl hoyrat-
ça kullanıldığının kanıtı oldu. n 5’TE 

Prof. Dr. Nihat Dipova, bu tür yapı-

ların sadece doğal sit alanlarına 

değil, kamuya açık olması 

gereken kıyı alanlarına da 

müdahale anlamına 
geldiğini 

SAHILLER 
HALKINDIR

BU KADARINA DA 
PES DOĞRUSU?  

n YATAK kapasitesi 500’ün 
üzerinde olan otellere,  hekim-
bulundurma zorunluluğu getiren 
yönetmelik, yeni bir krize neden 
oldu. ATSO Başkanı Yusuf Ha-
cısüleyman, yönetmelik gereği 
kentteki mevcut doktorların 
yüzde 10’unun turizme çekil-
mesi gerektiğini bunun da zor 
olduğunu dile getirdi.  n 2’DE 

TURİZMDE 
YENİ KRİZ

                    

n ANTALYA’DA birçok AVM varken hemen 
yanı başındaki Burdur’da bir AVM’nin olmaması 
dikkat çekti. Burdur Valisi Tülay Baydar Bilgihan, 
şehirde bir AVM’nin ihtiyaç olduğunu belirterek, 
çalışmalara başlandığını kaydetti. n 4’TE 

BURDURLULARA
AVM MÜJDESİ

n ANTALYASPOR Başkanı Sinan 
Boztepe, Antalyaspor Vakıf Baş-
kanı Gültekin Gencer’in kendisiyle 
ilgili sert eleştirilerine aynı tondan 
cevap verdi. Boztepe, “Yüzümüze 
başka konuşup arkadan iş çeviren 
adam değildir! Kim olduğunu ken-
disi, Antalyaspor camiası hatta tüm 
Türkiye iyi bilir” dedi. n SPOR’da 

Yüzümüze başka konuşup, arkadan iş çeviriyor 

KAVGA 
BÜYÜDÜ

n BIYOLOG Uğur Kocabey, “Saksı 
altlıkları, hayvan sulukları, eski lastikler, 
süs havuzları gibi yerlerde toplanan bir-
kaç litre su bile binlerce larvanın geliş-
mesi için yeterli. Bu alanlar ya tamamen 
boşaltılmalı ya da düzenli olarak temizle-
nip ilaçlanmalı” dedi.  n 6’DA 

HAVALAR ISINDI
KÂBUS BAŞLADI
Antalya’da hava sıcaklıklarının yükselmesi ile birlikte 
sivrisinek kâbusu yeniden başladı. Özellikle kırsal mahal-
lelerde yaşayan vatandaşlar belediyeye şikâyet yağdırdı. 

                    BİZ DE ÖNLEM ALMALIYIZ

n KEPEZ  Belediyesi'nin arsa 
tahsisini gerçekleştirdiği ve hayır-
sever Süleyman Akbıyık'ın yapımı-
nı üstlendiği Yeni Mahalle 112 Acil 
Servis Hizmetleri İstasyonu'nun 
temeli, törenle atıldı. Törende ko-
nuşan Antalya Valisi Hulusi Şahin, 
hayırsevere ve belediyeye teşekkür 
etti. n HABERI 5’TE 

Kepez’e 112
acil istasyonu

n ATB Yönetim Kurulu Başkanı Ali 
Çandır, Amerika ve Çin arasında ya-
şanan vergi savaşının ardından Çin’in 
yeni pazarlar arayışına girdiğini 
belirtti. Çandır, bu durumun Antalya 
ticaretini de yakından etkileyeceği 
uyarısında bulundu. n 4’TE 

Ekonomide
Çin korkusu

n KEPEZ Devlet Hastanesi Yeni-
doğan Yoğun Bakım Ünitesi’nde 

görev yaparken 8 Nisan’da 
geçirdiği kaza sonu-
cu yaşamını yitiren 
Neonatoloji Uzmanı 
Dr. Hamdi Oğrağ’ın 

adı, hastanenin yeni 
açılan Yenidoğan 

Yoğun Bakım 
Ünitesi’ne ve-
rildi. n 3’TE 

İsmi yaşatılacak 

n MURATPA-
ŞA Belediyesi, 
22 Mayıs Dünya 
Biyoçeşitlilik 
Günü nedeniy-
le düzenlediği 
“Mikro Yeşillik 
Atölyesi”nde ka-
tılımcılar, kendi 
minyatür bahçe-
lerini oluştura-
cak. n 8’DE 
 

HEYKELLER 
YEŞERECEK

n ALANYA ilçesinde moto-
sikletiyle çöp konteynerine çar-
pan Fatih Yüksel (45) hayatını 
kaybetti. n HABERI 3’TE 

KONTEYNERE 
ÇARPIP ÖLDÜ

Otellerin tünelleri de 
tepki çekmişti

HABER

ERTUĞRUL
GÜN 

HEKİM ZORUNLULUĞU
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HABER

Antalya Ticaret ve Sanayi 
Odası (ATSO) Nisan Ayı 
Olağan Meclis Toplantısı, 
Meclis Başkanı Ahmet 
Öztürk’ün başkanlığında 

ATSO Meclis Salonu’nda gerçekleşti-
rildi. Toplantıya, ATSO Başkanı Yusuf 
Hacısüleyman’ın yaptığı değerlendir-
meler damga vurdu. Hacısüleyman, 
ekonomik dalgalanmalardan sağlık 
turizmine, uluslararası ticaret gelişmele-
rinden Filistin’de yaşanan insan hakları 
ihlallerine kadar birçok konuda çarpıcı 
açıklamalarda bulundu.

50 MİLYAR DOLAR ÇIKTI
Yusuf Hacısüleyman, meclis toplantı-
larına katılımın artırılması gerektiğini 
vurgulayarak, üyelerin gündemi daha 
yakından takip etmelerinin önemine 
dikkat çekti. Türkiye ekonomisinin son 
dönemde ciddi belirsizliklerle karşı 
karşıya olduğunu belirten Hacısüley-
man, “Bu faiz oranları ile iş yapmak 
mümkün değil. Üreticilerimizin önünün 
açılması gerekir. Maddi olarak sıkıştık, 
üretimin ve ihracatın artması gerekiyor. 
Merkez Bankası’ndan çıkan 50 milyar 
doların tekrar yerine konabileceğine 
inanıyorum ama bu, öngörülebilirlik ile 

mümkün olabilir.” dedi. 

ENFLASYON KRİZİ
Enflasyonla mücadelenin iki yıldır 
sürdüğünü ancak piyasadaki gerçek 
pahalılığın resmi verilerin ötesinde 
olduğunu belirten Hacısüleyman, 
tüketimde dikkatli olunması gerektiğini 
ifade etti. Hacısüleyman, “Dünyanın 
başka yerinde bu kadar enflasyon ile 

uzun süre mücadele eden bir ülke yok. 
2 yıldır mücadele ediyoruz. Veriler fark-
lı şekilde yansıtılıyor.” sözlerine ekledi. 
Finansmana erişimin sağlıklı şekilde 
planlanmasının önemine de değinen 
Hacısüleyman, yanlış adımların piyasa-
yı daha da zorlayabileceğini söyledi.

TURİZMİ ETKİLEYEBİLİR
Küresel ölçekte yaşanan gelişmelere de 

değinen Hacısüleyman, Çin ve ABD 
arasında süregelen vergi savaşlarının 
dünya ticaretine olumsuz yansıyacağını 
dile getirdi. Hacısüleyman, “Bu geliş-
meleri aralık ayından beri takip ediyo-
ruz. Küresel ticaretteki her türlü vergi 
artışı, ticareti azaltır. Bu da ülkelerin 
büyüme oranlarını düşürür. Avrupa’nın 
etkilenmesi, dolaylı olarak bizi de 
etkiler. Turizm hareketi yavaşlayabilir. 
İnsanlar seyahatlerini kısıtlar” dedi. 

YÖNETMELİK ZORA SOKTU 
Sağlık Bakanlığı’nın 500 yatak üzeri 
otellere tam zamanlı doktor bulundurma 
zorunluluğu getiren yeni yönetmeliğine 
de tepki gösteren Hacısüleyman, Antal-
ya’da 670 otelin bu kapsama girdiğini 
ve bu uygulamanın sağlık sisteminde 
doktor açığı yaratabileceğini belirtti. Ha-
cısüleyman, “Antalya’da 6 bin 700 dok-
tor var. Bu şartlarda bu doktorların yüzde 
10’unu turizme çekmemiz gerekecek. 
Zaten hastanelerde doktorlarımız yoğun 
çalışıyor, hastalara ayrılan zaman çok az. 
Şimdi de otellere doktor zorunluluğu ge-
tirildi. Yönetmeliğin üzerinden 1 ay geçti 
bir düzenleme olmadı, umarım olur.” 
diyerek çözüm arayışının şart olduğunu 
vurguladı. n ERTUĞRUL GÜN 

KONAKLAMA TESISLERINE DOKTOR ZORUNLULUĞU GETIRILDI

TURİZMDE 
YENİ KRİZ 

Dünya Doğayı Koruma Birliği’nin 
(IUCN) nesli tehlike altındaki türler 
listesindeki caretta caretta ve chelonia 
mydas türü deniz kaplumbağalarının 
Akdeniz sahillerindeki yuvalama dö-
nemi başladı. Her yıl nisan sonu veya 
mayıs ayında başlayan süreç, erişkin 
kaplumbağaların kumsallara çıkıp 
yumurta bırakması, temmuz ortasından 
itibaren de yuvalardan yavruların çıkışı 
ve denize ulaşması şeklinde eylül ayı 
sonuna kadar devam ediyor. Deniz kap-
lumbağalarının Akdeniz’deki en büyük 
yuvalama kumsallarını, Türkiye’nin 
Akdeniz kıyıları oluşturuyor. 

TÜRKİYE’DE 21 YUVALAMA KUMSALI
Türkiye’de en büyük yuvalama alanları 
Antalya’da bulunuyor. Ekoloji Araştır-

malar Derneği’nin (EKAD), bu sezon 
27’nci yıl çalışmalarını yürüteceği 30 
kilometrelik Belek kumsalı hem Türki-
ye hem de Akdeniz’in en büyük yuva-
lama alanı olarak geçiyor. Türkiye’de 
9’u Antalya’da olmak üzere, Muğla, 
Mersin, Adana ve Hatay illerinde 21 
deniz kaplumbağası yuvalama kumsa-
lı bulunuyor. Bu kumsallar; Ekincik, 
Dalyan, Dalaman, Fethiye, Patara, Kale, 
Kumluca, Olimpos-Çıralı, Tekirova, 
Belek, Kızılot, Demirtaş, Gazipaşa, 
Anamur, Göksu Deltası, Alata, Davul-
tepe, Kazanlı, Akyatan, Yumurtalık, 
Samandağ.

BU YIL CEZA MİKTARI 557 BİN 212 TL
Tarım ve Orman Bakanlığı’na bağlı 
Doğa Koruma Milli Parklar (DKMP) 

Genel Müdürlüğü ile Çevre Şehircilik 
ve İklim Değişikliği Bakanlığı’na bağlı 
Tabiat Varlıklarını Koruma Genel Mü-
dürlüğü sorumluluğundaki bu kumsalla-
rın tamamında, yuvalama ve yavru çıkış 
dönemi olan mayıs-eylül ayları arasında 
geceleri sahile girişler yasak. Ayrıca bu 
sahillere araçla giriş, çadır kurmak, kamp 
yapmak, ateş veya mangal yakmak gibi 
faaliyetler de tamamen yasak. Bu yasak-
ları ihlal edenlere ise idari para cezaları 
veriliyor. Bu ceza miktarı 2025 yılı için 
557 bin 212 TL olarak belirlendi.

GECE KAPLUMBAĞALARIN, GÜNDÜZ 
TURİSTLERİN
Akdeniz’de bu yılın ilk caretta caretta 

yuvaları, EKAD’ın çalışma sahası olan 
Belek kumsalında gerçekleşti. 2025 
sezonunda 27’nci yılına giren EKAD 
ekibi, 5 Mayıs’ı 6 Mayıs’a bağlayan 
gece, Belek kumsalında yılın ilk yuva-
larıyla karşılaştı ve tespit edilen 3 yuva 
koruma altına alındı. 

Eylül ayı sonuna kadar koruma 
altındaki bu kumsalları yerli ve yabancı 
turistler sadece gündüzleri kullanabile-
cek, geceleri ise deniz kaplumbağaları-
na ait olacak. 

Kumsallara giriş yasağı saat 20.00’de 
başlayıp sabah 08.00’e kadar sürüyor ve 
bu konudaki tüm uyarı tabelaları ile de 
bilgilendirmeler yapılıyor. 

n DHA

Gündüz serbest geceleri yasak!
Deniz kaplumbağalarının yuvalama yaptığı İztuzu, Patara, Çıralı gibi kumsallara, saat 20.00’den sabah 08.00’e kadar 
giriş yasağı başladı. Eylül sonuna kadar sürecek yasakları ihlal edenlere 557 bin 212 TL idari para cezası uygulanacak. 

ASAT Genel Müdürlüğü Su Şebeke ve 
Arıtma Tesisleri Dairesi Başkanlığı, yaz 
aylarının yaklaşmasıyla birlikte vatandaş-
ların susuzluk yaşamaması için çalışma-
larına aralıksız devam ediyor. Artan nüfus 
ve sıcak hava koşullarına karşı önlem 
alan ASAT, kentin içme suyu ihtiyacını 
kesintisiz karşılamak amacıyla yeni tesis-
ler kazandırıyor. Bu kapsamda yaklaşık 
9 ayda tamamlanan ve 24.000 m² alana 
sahip olan Varsak Altıayak Yerleşkesi, 19 
Mayıs itibarıyla 8 su şebeke arıza ekibiyle 
hizmet vermeye başladı.

ARIZALARA DAHA HIZLI MÜDAHALE 
Yerleşkede 280 metrekare kapalı malzeme 
deposu, 260 metrekare idari bina, 1.080 
metrekare boru ve kırmataş stok sahası, 
makine ve panelvan araç parkı bulunuyor. 
Bu yeni tesis, Kepez ve Aksu ilçelerin-
de meydana gelen arızalara daha hızlı 
müdahale edilmesini sağlayarak, ekiplerin 
yolda geçirdiği süreyi azaltıyor ve sahada 
daha fazla arızaya müdahale etme imkânı 
sunuyor.

KESİNTİSİZ SU TEMİNİ
Altıayak Yerleşkesi, aynı zamanda Varsak 
Altıayak İçme Suyu Üretim Tesisi’ne de 
ev sahipliği yapıyor. Bu tesis, 9 sondaj 
kuyusuyla saniyede 350 litre su üreterek 
Esentepe, Demirel, Ayanoğlu, Şelale ve 
Gaziler mahallelerinin içme suyu ihtiya-
cını karşılıyor. Tesis, 1.400 KVA jeneratör 
sayesinde enerji kesintilerinde bile kesin-
tisiz su üretimi sağlıyor. Ayrıca, SCADA 
sistemi ile depo ve kuyuların su seviyeleri 
anlık olarak izleniyor ve tesis 7/24 güven-
lik kameralarıyla kontrol ediliyor. 
n BÜLTEN/ABB

STRATEJIK 
TESIS...

Lösemili Çocuklar Sağlık ve Eğitim 
Vakfı (LÖSEV), 2025 Kurban Bayramı 
kampanyasını başlattı. 27 yıldır kanserle 
mücadelede öncü rol üstlenen vakıf, bu yıl 
da lösemili çocukların ve yetişkin kanser 
hastalarının yanında olmayı sürdürüyor.. 
2025 yılı için vekaleten kurban bağışı 
bedeli 15 bin 900 TL olarak belirlendi. 
Kurban kesimleri; Diyanet İşleri Başkan-
lığı’nın esaslarına uygun şekilde, noter, 
veteriner, din görevlisi ve vakıf perso-
nelinin gözetiminde hijyenik ortamlarda 
yapılıyor. Bağışçılar kesim süreci hakkın-
da düzenli olarak bilgilendiriliyor. Antal-
ya’da da LÖSEV gönüllüleri kampanyada 
bağışı artırabilmek için şehir merkezinde 
çalışma yürüttü. 

12 AY BOYUNCA AİLELERE ET YARDIMI
Kesilen kurban etleri, bayram sonrası din-
lendirildikten sonra yıl boyunca LÖSEV’e 
kayıtlı ihtiyaç sahibi ailelere ulaştırılıyor. 
Türkiye genelinde 110 bini aşkın kayıtlı 
aileye; biftek, kuşbaşı ve parça et şeklinde 
dağıtım yapılıyor. Ayrıca, LÖSEV Et Kart 
projesiyle aileler, belirlenen marketlerden 
taze et ve et ürünlerine erişebiliyor.An-
talya’da da hasta ailelerine düzenli olarak 
yardımlar gerçekleştiriliyor. 

SICAK BİR DOKUNUŞ…
LÖSEV’e kayıtlı ailelerin yüzde 87’si 
asgari ücret ve altında gelirle yaşam 
mücadelesi veriyor. Vekaleten kurban 
bağışlarıyla sağlanan et desteği, tedavi 
sürecinde protein ağırlıklı beslenmesi 
gereken çocuklara yaşama umudu oluyor. 
Bayram bağışları ise; tedavi, eğitim bursu, 
kıyafet, oyuncak, hatta beyaz eşya ve ki-
tap desteğine kadar çok yönlü yardımların 
kapısını aralıyor. LÖSEV’in Ankara’daki 
LÖSANTE Hastanesi’nde lösemi tedavi-
sinde başarı oranı günümüzde yüzde 95’e 
ulaşmış durumda. Bu başarıda gönüllü ve 
bağışçıların katkısı büyük. 
n BÜLENT ÖNER/antalyakorfez.com

YARDIM 
SEFERBERLIĞI

 
Yatak kapa-

sitesi 500’ün üze-
rinde olan otelere, 

hekim bulundurma zo-
runluluğu getiren yönet-

melik, yeni bir krize neden 
oldu. ATSO Başkanı Yusuf 
Hacısüleyman; yönetmelik 

gereği kentteki mevcut 
doktorların yüzde 10’unun 

turizme çekilmesi ge-
rektiğini, bunun da 
zor olduğunu dile 

getirdi.
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2018 yılında Kepez Devlet Has-
tanesi yönetimiyle, Yenidoğan 
Yoğun Bakım Ünitesi’nin kurul-
masında öncülük eden, ünitenin 

her köşesinde emeği ve izi bulunan Dr. 
Oğrağ’ın ismi, vefatının 40’ıncı gününe 
denk gelen gün, hastanenin Yenidoğan 
Yoğun Bakım Ünitesi’ne verildi. 
zm. Dr. Hamdi Oğrağ Yenido-
ğan Yoğun Bakım Ünite-
si’nin açılış törenimiz, Ke-
pez Kaymakamı Nusret 
Şahin, İl Sağlık Müdürü 
Prof. Dr. Behzat Özkan, 
Kepez Devlet Hasta-
nesi Başhekimi Opr. 
Dr. Ramazan Gürkan, 
merhumun eşi Kardiyo-
loji Uzmanı Dr. Gülsüm 
Oğrağ, annesi ve çalışma 
arkadaşları katıldı.

RAHMETLE 
ANIYORUZ 
Törende 
konu-
şan 

Başhekim Gürkan, duygularını şu 
sözlerle dile getirdi: “Antalya Kepez 
Devlet Hastanesi’nde yoğun bakım 
uzmanı olarak görev yapan Uzm. Dr. 
Hamdi Oğrağ’ı kaybetmenin derin hüz-
nü içerisindeyiz. 2018 yılında hastane 
yönetimiyle birlikte Yenidoğan Yoğun 

Bakım Ünitesini büyük bir özve-
riyle kuran, her bir detayında 

emeği bulunan, hastalarına 
ve insanlara karşı saygılı, 

sevgi dolu bu değerli 
arkadaşımızı rahmetle 
anıyoruz. Ona vefa 
borcumuzu, adını 
ünitesinde yaşata-

rak bir nebze olsun 
yerine getirmiş olmanın 

huzurunu yaşıyoruz. 
Merhuma bir kez daha 

Allah’tan rahmet, 
kederli ailesine 

ve tüm sağlık 
camiasına 

başsağlığı 
diliyo-

rum.” 
n 
DHA 

HEKIMIN ADI 
YAŞATILACAK

Kazada vefat eden hekimin adı, yenidoğan bakım ünitesinde yaşayacak

KEPEZ Devlet Hastanesi Yenidoğan Yoğun Bakım Ünitesi'nde görev yaparken, 8 
Nisan'da geçirdiği kaza sonucu yaşamını yitiren Neonatoloji Uzmanı Dr. Hamdi 
Oğrağ'ın adı; hastanenin yeni açılan Yenidoğan Yoğun Bakım Ünitesi'ne verildi.

YANGIN, pazartesi günü akşam 
saatlerinde Kepez ilçesi Yavuz Selim 
Mahallesi 6106 Sokak’ta bulunan tek 
katlı müstakil evde çıktı. Şeker has-
tası Kıymet Yıldırım’ın ütüyü prizde 
unutması üzerine başlayan yangında, 
tek katlı müstakil ev alevlere teslim 
oldu. Yangında evde olduğu zannedi-
len 8 yaşındaki torunu Umut parkta 
oyun oynarken bulununca Kıymet 
Yıldırım büyük sevinç yaşadı.

3 SAATTE GELEBİLDİM
Yangın sırasında Isparta’da olduğu-
nu söyleyen Kıymet Yıldırım’ın eşi 
Hüseyin Yıldırım, “Isparta’da sebze 
işiyle uğraşıyorum. Yangın çıkar çık-
maz bana hemen haber verildi, 3 saat 
sonra gelebildim. Eşim ve torunum 
evdeydi. Eşim ağır şeker hastası, ilaçlarını alıp uyumuş. Bu arada evde 

ütü çalışır vaziyetteymiş. Yangının 
oradan çıktığını anladık” dedi.

OTURULAMAZ HALE GELDİ
Bugüne kadar hiç bu kadar zor du-
rumda kalmadığını aktaran Yıldırım, 
“1977 yılında Antalya’ya geldim. O 
günden beri tüm çevreme yardımcı 
oldum. Maddi manevi insanların 
yanında yer aldım. Şimdi biz zor 
durumdayız. Destek olmak isteyen 
herkese şimdiden teşekkür ederiz” 
diye konuştu.Yangın sonrası evi 

oturulamaz hale gelen Yıldırım çifti, 
şu anda öğretmen kızları Dicle Yıldı-
rım’ın evinde kalıyor.  n DHA 

Evi yanan aile 
destek istiyor 
ANTALYA’da müstakil evde çıkan yangında evleri tamamen yanan Yıldırım 
çifti, destek bekliyor. Hüseyin Yıldırım (63), “Hiç bu kadar zor durumda 
kalmadım. Destek olmak isteyen herkese şimdiden teşekkür ederiz” dedi.

ALANYA ilçesinde motosikletiyle çöp 
konteynerine çarpan Fatih Yüksel (45) 
hayatını kaybetti. Olay, Seki Mahallesi’n-
de meydana geldi. Gazipaşa’dan Alan-
ya istikametine ilerleyen Fatih Yüksel 
idaresindeki 59 PU 296 plakalı motosiklet, 
sürücüsünün direksiyon hakimiyetini 
kaybetmesi sonucu yolun sağında bulu-
nan çöp konteynerine çarptı. Çarpmanın 
etkisiyle Yüksel, yola savruldu. Kazayı 
görenler durumu 112 Acil Çağrı Mer-
kezi’ne bildirdi. İhbar üzerine bölgeye jan-
darma ve sağlık ekibi sevk edildi. Sağlık 
ekiplerince yapılan kontrolde Yüksel’in 
hayatını kaybettiği belirlendi. Yüksel’in 
cansız bedeni savcı ve jandarma inceleme-
sinin ardından Alanya Belediye Morgu’na 
kaldırıldı. Jandarma kazayla ilgili incele-
me başlattı.  n DHA 

Konteynere 
çarpıp öldü

ANTALYA Demre- Finike yolunda kont-
rolden çıkan tır domates yüklü tır devrildi.
Kaza, dün saat 23.00 sıralarında Demre- 
Finike yolunun Demre çıkışında meydana 
geldi. Demre Hali’nden yüklenen doma-
tesleri taşıyan 55 EY 848 plakalı tır, kim-
liği öğrenilemeyen sürücünün direksiyon 
hâkimiyetini kaybetmesi sonucu refüje 
devrildi. Tırın kasasında yüklü domatesler 
refüje ve yol kenarına döküldü. İhbarla 
olay yerine kısa sürede polis ve sağlık 
ekipleri sevk edildi. Tırda hasar meydana 
gelirken, sürücünün sağlık durumunun iyi 
olduğu belirlendi. n DHA

Domatesler
yola döküldü

BURDUR’un Ağlasun ilçesinde dep-
reme dayanıksız olduğu tespit edilen 
İl Özel İdaresi’ne ait 4 katlı binanın 
yıkımına başlandı. İl Özel İdaresi’ne 
ait 2000 yılında yapılan çok amaçlı iş 
hanının depreme dayanıksız olduğu 
tespit edildi. 2000 yılında yapılan iş 
hanı 17 yıl MAKÜ Ağlasun Meslek 
Yüksekokulu olarak hizmet verdikten 
sonra yapılan deprem testini geçeme-
di. 4 katlı binanın iş makineleriyle 
yıkımına başlandı. İlçede daha önce 
de Ağlasun Belediyesi’ne ait 2003 
yılında yapılan 2 katlı bina ve 33 iş 
yeri depreme dayanıksız olduğu için 
yıkılmıştı. n DHA

İş hanı yıkıldı

ANTALYA’nın Manavgat ilçesin-
de tomruk yüklü kamyonun refüje 
devrildiği kazada maddi hasar oluştu.
Kaza, saat 06.00 sıralarında D-400 
kara yolu Çolaklı Mahallesi yakınla-
rında meydana geldi. Manavgat’tan 
Antalya istikametinde giden Mehmet 
Deniz Demirel idaresindeki 07 BCM 
415 plakalı tomruk yüklü kamyon, 
sürücüsünün direksiyon hakimiyetini 
kaybetmesi üzerine, Çolaklı kavşağına 
200 metre kala refüje devrildi. Kazada 
yaralanan olmazken, kamyonun 
üzerindeki tomruklar karşı şeritte yola 
düştü. İhbar üzerine jandarma ekipleri 
olay yerine sevk edildi. Jandarma 
yolda güvenlik önlemleri aldı ve trafik 
akışına kontrollü bir şekilde izin veril-
di. n DHA

Virajı alamadı
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Burdur Valisi Tülay Baydar 
Bilgihan, Antalya Gazeteciler 
Cemiyeti’ni (AGC) ziyaret 
etti. Antalya Gazeteciler 

Cemiyeti Başkanı İdris Taş tarafından 
karşılanan Bilgihan, ilk olarak başkan-
lık makamında ağırlandı. Görüşmeye 
Burdur Gazeteciler Cemiyeti Başkanı 
Kürşat Tuncel de katıldı. Samimi bir 
atmosferde gerçekleşen buluşmada 
bölgesel tanıtım çalışmaları ve ortak 
kültürel değerler üzerine görüş alışveri-
şinde bulunuldu.

TANITIM İÇİN İŞ BİRLİĞİ 
Ziyaretin ardından Bilgihan, AGC 
bünyesindeki Basın Müzesi’ni gezdi. 
Müzedeki tarihi daktilolar, matbaa 
makineleri ve gazete arşivleri hakkın-

da Başkan Taş’tan bilgi alan Bilgihan, 
basın tarihine tanıklık eden materyallere 
duyduğu ilgiyi dile getirdi. Daha sonra 
gerçekleştirilen basın açıklamasında 
konuşan AGC Başkanı Taş, “Sayın 
Valimize ziyaretlerinden dolayı teşek-
kür ediyoruz. Medya camiası olarak, 
bölgesel iş birliklerini önemsiyor ve 
güçlendirmek istiyoruz.” dedi.

ÇOK BÜYÜK BİR POTANSİYEL
Vali Bilgihan ise yaptığı konuşmada, 
bölgesel potansiyelin ortak tanıtımla 
daha iyi değerlendirilebileceğine dikkat 
çekti. Vali Bilgihan, “Burdur, Isparta ve 
Antalya bölgesi birbirine hayran. An-
talya, Burdur ve Isparta arasında güçlü 
kültürel bağlar var. 7 aydır görevdeyim 
ve Burdur’un çok büyük bir potansiyel 
taşıdığını görüyorum. Aromatik bitki 
üretimi, tarım ve hayvancılık gücüy-
le önemli bir yerdeyiz.” ifadelerini 
kullandı.

LAVANTA ETKİNLİĞİNE DAVET
Burdur’un turizmde daha fazla tanıtıl-
ması gerektiğini vurgulayan Bilgihan, 
“Mayıs sonunda Salda Gölü’nde doğa 
ve spor festivali düzenleyeceğiz. Sal-
da’yı sadece doğal güzelliğiyle değil, 
bilim kampı ve merkezine dönüşen bir 
alan olarak tanıtmak istiyoruz. Gül ha-

sadı ve Temmuz’daki lavanta etkinlikle-
rimize herkesi bekliyoruz.” dedi.

TALEBE KAYITSIZ KALAMAYIZ
Vali Bilgihan, Burdur Gölü’ndeki kuru-
ma sorununa da değinerek, su yönetimi 
ve bilinçli sulama konularında üniver-
sitelerle birlikte yürütülen çalışmaları 
anlattı. Ayrıca kentte bir AVM ihtiyacı-
na da dikkat çekerek, “Gençlerimizin ve 
vatandaşlarımızın taleplerine kayıtsız 
kalamayız. Yerel yönetimler çalışmala-

rını sürdürüyor. Belediye yerini ayırdı. 
Diğer kurumlar da üzerine düşeni 
yapmaya hazır.” diye konuştu.

ÖNEMLİ OLAN ŞEHRİN TANITIMI
Vali Bilgihan, önceliklerinin şehre 
akın akın turist gelmesinden öte şehrin 
tanıtılmasını istediklerini söyledi. Vali 
Bilgihan, bölgenin hak ettiği değeri 
görmesi için tanıtımda ortak hareket 
edilmesi gerektiğini vurguladı. 
n ERTUĞRUL GÜN

Vali Bilgihan, AGC’yi ziyaret etti

Burdur’a ilk AVM 
Antalya’da birçok 
AVM varken hemen 
yanı başındaki Bur-
dur’da bir AVM’nin 
olmaması dikkat çek-
ti. Burdur Valisi Tü-
lay Baydar Bilgihan, 
şehirde bir AVM’nin 
ihtiyaç olduğunu be-
lirterek, çalışmalara 
başlandığını kaydetti. 

Antalya Ticaret Borsası (ATB) mayıs 
ayı meclis toplantısı, Meclis Başkanı 
Erdoğan Ekinci başkanlığında üyelerin 
katılımıyla ATB Toplantı Salonu’nda 
gerçekleşti. Toplantıda tarımsal üretim, 
ihracat, maliyet artışları ve finansma-
na erişim konularındaki sorunlar ele 
alındı. ATB Yönetim Kurulu Başkanı 
Ali Çandır, son günlerde ülke genelinde 
baş döndürücü gelişmelerin yaşandığını 
kaydetti. 

CİDDİ ETKİLERİ OLACAK
Çandır, yoğun bir şekilde mevcut 
olaylara odaklanıldığı için bölgede ve 
dünyada yaşanan ekonomik değişim-
lere yeterince duyarlı olunmadığını 
gündeme getirdi. Çandır, “Oysaki yılın 
başından bu yana dünya ekonomisi, 
beklenmedik sert dalgalanmalar yaşı-
yor. Bu durumun ülke ekonomimize ve 
çeşitli sektörlerimize ciddi etkileri ola-
cak. Bazı yorumlar, bu etkilerin fırsatlar 

sunacağına işaret etse de gerçek şu ki 
karşımızda büyük tehditler ve zorluklar 
bulunuyor.” dedi. 

EKONOMİDE ÇİN KAYGISI
Çandır, yılbaşından bu yana yaşanan 
gelişmelerle Çin’in en az 600 milyar 
dolarlık ihracatı için agresif bir şekilde 
yeni pazarlar arayışına girdiğini kay-
detti. Çandır, “Sadece bu yeni durum 
bile küresel ticarette ciddi dalgalanma-
ları tetikleyecek ve bize de olumsuz 
yansıyacak. Çünkü Çin genellikle ABD 
yönetiminin kararlarından olumsuz 
etkilenen ülkelere daha fazla yoğunlaşı-
yor. Bizler bir taraftan döviz ve maliyet 
baskısıyla ihracat zorlukları yaşarken 
Çin’in büyük avantajlarla giriştiği bu 
yeni rekabet, pazarlarımızı olumsuz et-
kileyecek. Diğer taraftan ithalat avantaj-
ları da üretim kabiliyetimizi ve kapasi-
temizi zorlayacak.” dedi. Çandır, 2025 
yılsonu için yapılan küresel tahminlerin 

hızla bozulduğuna dikkat çekti. 

RİSKLERLE KARŞI KARŞIYA
Çandır, “Bizlerle paylaşılmayan konular 

hakkında senaryolara, kulislere ve 
asparagaslara harcadığımız enerjiyi, 
zamanı ve çabayı belirli ölçülerde eko-
nomik iklimdeki değişimlere ayırmaya 
başlamalıyız. 

Çünkü Dünya Ticaret Örgütü’nü 
ve kurallarını bizim gibi ekonomilere 
yıllarca en sıkı şekilde dayatan malum 
ülkeler, konu kendilerine gelince bun-
ların tamamını hiçe sayan keyfi kararlar 
alıp uygulamaya başlamışlardır. 

Bu uygulamaların sonuçları şim-
diden bizim gibi ülkeleri derinden 
etkilemektedir. Bu gidişle yeniden tam 
bir ithalat cenneti olma riskiyle karşı 
karşıyayız.” dedi.     

KREDİLERDE ARTIŞ
Çandır, “Açıklanan son verilerle ticari 
kredilerde ülkemizdeki yüzde 47 ken-
timizde ise yüzde 52’lik artış yaşandı. 
Tarımsal kredide ise ülkemizde ve 
kentimizde yüzde 47’lik artış yaşandı. 
TÜİK rakamlarıyla değerlendirdiği-
mizde yıllık enflasyon rakamlarına 
yakın olan değişimler, aslında reel kredi 
büyümesinin olmadığının göstergesi.” 
sözlerine yer verdi. 

 KAPANAN ŞİRKET SAYISI İKİ KATI
Çandır, yılın ilk çeyreği itibariyle 
protestolu senet tutarında ülkede yüzde 
225’lik artışa karşılık kentte yüzde 
100 artış yaşanırken karşılıksız çekte 
ülke yüzde 59’luk artışa karşılık kentte 
yüzde -12’lik azalış olduğunu duyur-
du. Çandır, “Kapanan şirket sayısında 
kentimiz yüzde 30’luk artışla ülkemiz 
ortalamasının iki katında olurken ku-
rulan şirket sayısında ise yüzde -3 dü-
şüşle ülkemiz ortalaması olan yüzde -5 
düşüşten nispi olarak olumlu ayrıldı.” 
dedi. n ERTUĞRUL GÜN 

Ekonomide Çin korkusu
ATB Yönetim Kurulu Başkanı Ali Çandır, Amerika ve Çin arasında yaşanan vergi savaşının ardından Çin’in yeni pazar-
lar arayışına girdiğini belirtti. Çandır, bu durumun Antalya ticaretini de yakından etkileyeceği uyarısında bulundu. 

AKDENİZ Üniversitesi’nde Araştırma-
ları Geliştirme ve Koordinasyon Kuru-
lu (ARGEK) ile Dış Kaynaklı Öğrenci 
Projeleri Çalıştayı gerçekleştirildi.
Akdeniz Üniversitesi Hukuk Fakültesi 
Toplantı Salonunda dış kaynaklı proje-
lerde başarı gösteren öğretim üyelerine 
ve öğrencilere teşekkür belgelerinin 
takdim edildiği Araştırmaları Geliştir-
me ve Koordinasyon Kurulu (ARGEK) 
ile Dış Kaynaklı Öğrenci Projeleri 
Çalıştayı düzenlendi. Akdeniz Üniver-
sitesi Rektörü Prof. Dr. Özlenen Özkan, 
“Görmek istediğim manzara işte bu. 
Bu kalabalıkları buralarda görmek 
istiyorum arkadaşlar. Çünkü siz çok 
kıymetlisiniz ve bilim yapacak olan siz-
lersiniz. Ülkemizin geleceği sizlersiniz. 
İnşallah sayımız daha çok artar gelecek 
yıl bu salona sığmayız, daha büyük sa-
lonlarda yaparız. Bugün burada proje-
leriyle, fikirleriyle ve emekleriyle fark 
yaratan siz değerli öğrencilerimizle ve 
onlara bu yolda rehberlik eden kıymetli 
hocalarımızla bir araya gelmekten bü-
yük bir mutluluk duyuyorum. Geçtiği-
miz yıl gerçekleştirdiğimiz ilk çalıştay-
da 106 projeyle başlamıştık bu yola. 
Bu sene içinde 200’ü geçeceğiz diye 
söz vermiştik evet bu sözümüzü tuttuk. 
Bugün 219 projeyle büyük bir başarıya 
imza attığınız için ben hepinizi tebrik 
ediyorum” dedi.

AKDENİZ’DE ARGE LİSANDA BAŞLAR
Proje üreten öğrencilerin çabalarının 
hem üniversite hem de ülkenin geleceği 
için umut verdiğinin altını çizen Rektör 
Prof. Dr. Özlenen Özkan, “Üniversi-
temizin vizyonu araştırma kültürünün 
lisans düzeyinden itibaren başlamasını 
sağlamaktır. Akdeniz’de Ar-Ge lisanda 
başlar. Çok önemli bir yaklaşım bizim 
açımızdan. Son dönemde lisans öğren-
cilerimizi bilimsel araştırma programı-
na dahil etmeyi de çok önemsiyoruz. 
Çünkü öğrencilik yıllarınızda edindiği-
niz araştırma deneyimi sizlerin meslek 
hayatınızda bir pusula olacak. Siz 
değerli öğrencilerimizin üretimine ortak 
olmak, çabanızı ve emeğinizi görmek 
benim için çok değerli gerçekten. Çünkü 
rektörlüğe başlarken en büyük hedefim 
aslında birçok şeyi bekledik belki ama 
üniversiteyi bilim yuvaları haline getir-
mek. Cumhuriyetimizin ikinci yüzyı-
lında sizlerin araştırmaları ve buluşları 
Türkiye’yi dünya arenasında daha güçlü 
konuma taşıyacak. Bu nedenle yaptı-
ğımız her proje, ürettiğimiz her fikir, 
çözdüğümüz her problem Türkiye’nin 
yarınlarına yapılmış bir yatırım” şeklin-
de konuştu. n BÜLTEN/AÜ

ÖĞRENCILERE
PROJE ÖDÜLÜ

ANTALYALI ressam Sezen Dağlı, 
uzun bir aradan sonra 6’ncı kişisel resim 
sergisini açıp, yeni eserlerini sanatsever-
le buluşturdu. Farklı konularda yağlıbo-
ya, akrilik boya teknikleriyle tuvallerini 
renklendiren Sezen Dağlı, son eserlerini 
Muratpaşa Belediyesi Aydın Kanza Sa-
nat Galerisi’nde görücüye çıkardı. 5’inci 
kişisel sergisinden sonra uzun bir ara 
verip 6’ncı sergiye hazırlık yapan Dağlı, 
“İlk kişisel sergimde yaşadığım heye-
canı bugün yeniden yaşıyorum. Ken-
dime renklerin arasında yeni bir dünya 
oluşturdum. Çok mutluyum” dedi, 
sergilenen eserleri hayranlıkla inceleyen 
sanatseverlere teşekkür etti. n DHA 

Dağlı’nın 6’ncı 
sergi heyecanı
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Antalya’nın doğal mirasla-
rından biri olan falezler, bir 
kez daha özel müdahalelerle 
gündeme geldi. Daha önce 

falezlere tünel açan oteller kamuoyu-
nun tepkisini çekmişti. Şimdi ise bir 
apartmanın falezlerin içine yaptığı 
tünelle, asansör yardımıyla sahile indiği 
görüntüler geniş yankı uyandırdı.

ÖZEL ASANSÖR İTİRAFI
Daha önce çekilen ve geçtiğimiz gün-

lerde yeniden paylaşılan görüntülerde, 
yüzen bir kadın, “Evet burada yüzü-
yoruz. Buradan iniyoruz, asansörümüz 
var. Özel bir asansör var” ifadeleriyle 
falezlerden denize inişin nasıl sağlan-
dığını anlatması ise büyük şaşkınlık 
yarattı. Görüntülerde ayrıca güneşlen-
me platformu ve denize inen metal bir 
merdiven de yer alması dikkat çekti. 
Ancak en dikkat çekici detay, bu plat-
forma falezlerin yaklaşık 30 metrelik 
dik yamacından nasıl inildiği sorusunu 
gündeme getirdi. 

RESMEN TÜNEL YAPILMIŞ 
Akdeniz Üniversitesi Mühendislik 
Fakültesi İnşaat Mühendisliği Bölü-
mü’nden Prof. Dr. Nihat Dipova, görün-
tüleri yeniden paylaşarak, eleştirilerde 
bulundu. Dipova paylaşımında, “Hani 
falezler sıt alanıydı?Algıda seçicilik 
örneği:Uzaktan bakınca bir güneşlenme 
platformu ve suya inmek için metal bir 
merdiven görülüyor. Peki bu güneşlen-
me platformuna 90 derece diklikte 30 m 
yükseklikte bir falezden nasıl iniliyor? 
Yakından bakınca o da görülüyor”  
ifadelerini  kullandı. Dipova, bu tür 
yapıların sadece doğal sit alanlarına 
değil, kamuya açık olması gereken kıyı 
alanlarına da müdahale anlamına geldi-
ğini vurguladı.

OTELLERE DE TEPKİ GÖSTERMİŞTİ
Prof. Dr. Dipova ise daha önce iki 5 
yıldızlı otelin falezlere tünel açarak 
sahile bağlantı kurduğunu belgeleriyle 
açıklamış, ancak bu uygulamalara karşı 
herhangi bir ciddi yaptırım uygulanma-
dığını ifade etmişti.

MUSTAFA AKAR’DAN ELEŞTİRİ 
Konuya bir tepki de MHP eski İl 
Başkanı Mustafa Akar’dan geldi. Akar, 
“Antalya’nın Çocuklarıyız Diyerek 
Antalya’yı Mahvedenler” başlıklı 
açıklamasında falezlerdeki yapılaş-

mayı sert sözlerle eleştirdi. 1990’lı 
yıllarda yapılan imar değişiklikleriyle 
falez bandında yapılaşmanın önünün 
açıldığını söyleyen Akar, “Antalya’nın 
doğal güzelliği betonla kaplandı. O 
dönem bu projelere imza atanlar bugün 
hâlâ siyasette ve mesleklerinde etkin 
pozisyondalar” dedi. Akar, falezlerin 
sadece üstünden değil, yamaçlarından 
da yapılaşmaya maruz kaldığını belir-
terek, olası bir depremde bu yapıların 
ciddi risk altında olabileceği uyarısında 
bulundu. 
n ERTUĞRUL GÜN 

APARTMAN 
TÜNEL AÇMIŞ

FALEZ KATLIAMINDA SINIR TANIMIYORLAR  

Bu 
kadarına da 

pes doğrusu? 

Milyonlarca yıllık doğa harikası falezlere sadece otellerin değil bir apartmanın da tünel aç-
tığı ortaya çıktı. Daha önce otellerin falezlere tünel açmasını eleştiren Prof. Dr. Nihat Dipova, 
bu kez apartman tünelinin görüntülerini paylaştı ve “Hani falezler sit alanıydı?” diye sordu.

Otellerin tünelleri de tepki çekmişti

Milyon yıllık oluşum özel mülk gibi kullanıldı

Kepez Belediyesi ile hayırsever Süley-
man Akbıyık iş birliğiyle Yeni Mahal-
le’ye yapılacak olan 112 Acil Servis 
Hizmetleri İstasyonu’nun  temeli, 
törenle atıldı. İl Sağlık Müdürü Prof. 
Dr. Behzat Özkan, temeli atılan istasyon 
ile bu rakamın 57 bine, yıl içinde ise 50 
binler seviyesine düşeceğini belirtti. 

KEPEZ’E DEĞER KATACAK 
Törenin ev sahibi Başkan Mesut Ko-

cagöz, “127 metrekarelik alana sahip 
bu tesiste; iki dinlenme odası, tıbbi 
müdahale alanı ve bir eğitim koordi-
nasyon odası yer alıyor. Hızlı müdahale 
kapasitesiyle donatılmış bu merkez, 
hem sağlık çalışanlarımız için güvenli 
bir çalışma ortamı hem de halkımız 
için bir can güvenliği noktası olacak. 

Biz bu kentte, bu ilçede laf laf üzerine 
değil, taş taş üzerine koyacağız derken, 
aynı zamanda insan hayatına dokunan, 
sosyal ihtiyaçlara yanıt veren, kent kim-
liğini güçlendiren yatırımlar yapıyoruz. 
Altyapıdan çevreye, güvenlikten halk 
sağlığına kadar her alanda bir iyileşme 
çabası içindeyiz” diye konuştu. 

KATKISI OLANLARA TEŞEKKÜR 
Vali Hulusi Şahin ise  “Okul ve sağlık 
konusunda son dönemde yaptığımız 
açılışların ve temel atmaların önemli bir 
kısmını Kepez’de yapıyoruz. Bunun iki 
önemli sebebi var. Bunların bir tanesi 
hayırseverlerimiz ve devletin burada-
ki hassasiyeti, ikincisi de burada arsa 
imkanının olmasıdır. Ben bu konuda 
Kepez Belediye Başkanımız Mesut Ko-
cagöz’e huzurlarınızda teşekkür ediyo-
rum. Bu arsa imkanları sağlanmasa bu 
yatırımlar olmazdı. Alt yapıdan, kamu 
hizmetlerine kadar Kepez için elimiz-
den geleni yapmaya devam edeceğiz” 
diye konuştu.  n İHA 

Kepez’e 112 acil istasyonu
KEPEZ Belediyesi'nin arsa 
tahsisini gerçekleştirdiği ve 
hayırsever Süleyman Akbı-
yık'ın yapımını üstlendiği 
Yeni Mahalle 112 Acil Servis 
Hizmetleri İstasyonu'nun 
temeli, törenle atıldı. Tören-
de konuşan Antalya Valisi 
Hulusi Şahin, hayırsevere ve 
belediyeye teşekkür etti.

Drenaj çalışmasının yapıldığı alandaki 
gider tünellerine giren 21 çocuk polis ve 
itfaiyeyi alarma geçirirken, yapılan kont-
rolde çocukların dışarı çıktığı tespit edildi 
. Olay, dün öğle saatlerinde Kepez ilçesi 
Habipler Mahallesi’nde Kepez Belediyesi 
tarafından su baskın ve taşkınlarına önlem 
amaçlı yapılan drenaj çalışma sahasında 
yaşandı. Edinilen bilgiye göre, drenaj 
çalışmasında yer alan gider tünellerine 
çocukların girdiğini görenler durumu 112 
Acil Çağrı Merkezine bildirdi. İhbar üze-
rine olay yerine polis ve itfaiye ekipleri 
sevk edildi. Belirtilen adrese gelen ekipler, 
tünellerden küçük yaşta 21 çocuğun çıktı-
ğı bilgisini aldı. İtfaiye ekipleri, yaklaşık 
600 metre uzunluğundaki üç drenaj tüne-
linde kontrol amaçlı arama gerçekleştirdi. 
Aramalarda başka çocuğa rastlanılmaz-
ken, bazı ayak izlerine rastlanıldı. 

TEK KİŞİLİK YATAK ÇIKTI 
Tünel giderlerinin daha önce giriş nokta-
sının demir tellerle kapatıldığı ve kim-
liği belirsiz yetişkin kişi ya da kişilerce 
eğilerek açıldığı belirlendi. Yine arama 
sonucunda içeriden tek kişilik yatak çıktı. 
Arama çalışmalarının bitmesinin ardından 
ekipler normale dönerken, belediye ekip-
leri tünelin girişini tekrar demir tellerle 
kapattı. n İHA 
  

Drenaj tünelinde 
21 afacan alarmı

ANTALYA İl Emniyet Müdürlüğü Asayiş 
Şube Müdürlüğü Motosikletli Polis 
Timleri Büro Amirliği’nde görevli Polis 
Memuru Yahya Süslü, bugün ikametinde 
geçirdiği kalp krizi sonucu vefat etti. An-
talya Emniyet Müdürü İlker Arslan yaptığı 
açıklamada, “Merhum meslektaşımıza 
Allah’tan rahmet, kederli ailesi ile teşki-
latımıza başsağlığı ve sabırlar dilerim” ifa-
delerine yer verdi.Merhum polis memuru 
için 22 Mayıs 2025 
Perşembe günü saat 
10.00’da Antalya İl 
Emniyet Müdürlü-
ğü Hizmet Bina-
sı’nda resmi tören 
düzenlenecek. 
Törenin ardından 
Süslü, dualarla son 
yolculuğuna uğur-
lanacak. n İHA 

Emniyette yas

Alanya İlçe Jandarma Komutanlığı, asa-
yiş, JASAT, KOM takip timi ve istihbarat 
kısmı ekiplerince planlı istihbarat çalış-
maları sonucu alınan adli arama kararları 
doğrultusunda Okurcalar, İncekum, Av-
sallar, Türkler, Alara, Akdam, Saburlar ve 
Çakallar mahallelerinde sabah saatlerinde 
eş zamanlı operasyon düzenlendi. 6 ayrı 
adreste yapılan eş zamanlı operasyonel fa-
aliyetler neticesinde arama yapılan adres-
lerde ve şahısların üzerinde 8 tabanca, 13 
av tüfeği, 8 tabanca şarjörü, 155 tabanca 
fişeği ile 180 av tüfeği fişeği ele geçirildi. 
Operasyon kapsamında yürütülen adli 
süreç neticesinde yakalanan 2 şüpheli tu-
tuklanırken, 4 şüpheli adli kontrol şartıyla 
serbest bırakıldı. 1 şüpheli hakkında ise 
idari işlem başlatıldı. n DHA

Silah kaçakçılarına
şafak operasyonu
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Turizm cenneti Antalya’da hava 
sıcaklıkları kendini hissettirme-
ye başladı. Sıcaklıkların artması 
ile birlikte vatandaşların sivri-

sinek kâbusu da başladı. Özellikle kırsal 
mahallelerden çok sayıda şikâyet yağdı. 
Konuyla ilgili önemli uyarılarda bulu-
nan Biyolog Uğur Kocabey, sivrisinekle 
mücadelenin yalnızca belediyelerin so-
rumluluğunda olmadığını, vatandaşların 
da bilinçli davranarak mücadeleye katkı 
sunması gerektiğini vurguladı. 

ÇALIŞMALAR YETERLİ GELMİYOR
Antalya’nın iklim özellikleri nedeniyle 
sinek türlerinin yıl boyunca üreme-
ye elverişli ortam bulduğunu belirten 
Kocabey, mücadelede bilgi, iş birliği 
ve sürekliliğin şart olduğunu ifade etti. 
Kocabey, “Antalya’mız sıcak ve nemli 
yapısıyla sivrisinek ve karasineklerin 
üremesi için oldukça elverişli. Bele-
diyeler her ne kadar düzenli mücadele 
yürütse de bazen bu çalışmalar yeterli 
gelmiyor. Çünkü sineklerin üreme alan-
ları evimizin çevresinde, gözle göreme-
diğimiz yerlerde olabilir. İşte bu noktada 
vatandaşın bilinçli olması, sorumluluk 
alması gerekiyor.” dedi.

EVİNİZİN ÖNÜ ÜREME ALANI OLABİLİR
Sivrisineklerin su birikintilerinde üredi-
ğine dikkat çeken Kocabey, “Bir hafta, 

on gün boyunca duran durgun su, sivri-
sineklerin üremesi için yeterlidir. Saksı 
altlıkları, hayvan sulukları, eski lastikler, 
süs havuzları gibi yerlerde toplanan 
birkaç litre su bile binlerce larvanın 
gelişmesi için yeterli. Bu alanlar ya ta-
mamen boşaltılmalı ya da düzenli olarak 

temizlenip ilaçlanmalı.” diye konuştu.

FOSEPTİK ÇUKUR UYARISI
Antalya’da kanalizasyon altyapısının 
bazı bölgelerde hala yetersiz olduğuna 
dikkat çeken Kocabey, bu durumun 
sivrisinek üremesini artıran en büyük 
etkenlerden biri olduğunu söyledi. Ko-

cabey, “Foseptik çukurları, kanalizasyon 
bağlantısı olmayan yerlerde atık suyun 
biriktiği alanlardır. 
Bu çukurlar yeterince kapalı değilse ya 
da düzenli ilaçlanmazsa sivrisinekler için 
ideal bir üreme alanı oluşturur. Maale-
sef hâlâ birçok bina foseptik kullanmak 
zorunda. Bu da belediyelerin iş yükünü 
artırıyor.” dedi.

LARVASİTLERLE İLAÇLANMALI
Kocabey, bu çukurların yaz aylarında en 
geç 10-15 günde bir larvasitlerle ilaçlan-
ması gerektiğini ifade etti. Kocabey, “Va-
tandaşlar, yaşadıkları bölgede foseptik 
çukuru varsa bunu belediyeye bildirmeli. 
Ekipler ulaşamasa da vatandaş bu alanla-
ra ulaşılmasını kolaylaştırmalı. Mücade-
leye katkı sunmak hepimizin vatandaşlık 
görevi.” dedi.

MÜDAHALE DAHA KOLAY
Karasineklerle ilgili ise çok daha az şikâ-
yet aldıklarını belirten Kocabey, “Ka-
rasinekler genellikle çöpler ve organik 
atıklarda ürer. Ancak Antalya’da çöpler 
düzenli olarak toplanıyor ve bu atıklara 
hızlı müdahale ediliyor. Kurban Bayramı 
gibi dönemlerde kısa süreli artış yaşansa 
da belediyelerin müdahalesi sayesinde 
sorun büyümüyor.” diye konuştu.
Kocabey, sivrisineklerin özellikle dişile-
rinin insanları ısırdığını da bilimsel bir 

gerekçeyle açıkladı: Kocabey, “Her dişi 
sivrisinek yumurta oluşturabilmek için 
sıcakkanlı canlılardan kan almak zorun-
da. Kandaki proteini yumurta gelişimi 
için kullanıyorlar. Bu doğanın döngüsü, 
her canlı soyunu devam ettirmek için 
mücadele eder.” dedi.

EL ELE VERELİM
Kocabey, mücadelenin başarısı için 
entegre bir yaklaşım gerektiğini vurgu-
layarak, “Doğru ilaç, doğru teknik ve 
eğitimli personel kullanımı şart. Ancak 
bir diğer önemli unsur da vatandaşın iş 
birliği. Eleştiri kadar katkı da önemli. 
Bugün bir apartman çevresinde bile bir-
çok rögar kapağı var. Hangisine belediye 
yetişsin? Üstelik bu kapakların çoğu as-
faltla kaplanmış, açılması mümkün değil. 
Bu koşullarda belediyeden maksimum 
başarı beklemek gerçekçi değil.” dedi.

DİKKATLİ OLUNMALI
Yazlık bölgeler ve yaylalarda da ciddi 
bir risk olduğuna dikkat çeken Kocabey, 
“Durgun su kenarlarında sivrisinekler 
yumurtalarını bırakıyor. 
Yaz aylarında bir larvanın ergin siv-
risineğe dönüşmesi yalnızca 7-8 gün 
sürüyor. Bu yüzden özellikle kırsalda ya-
şayan vatandaşlar daha dikkatli olmalı.” 
uyarısında bulundu. 
n ERTUĞRUL GÜN-ÖZEL HABER

HAVALAR ISINDI
KÂBUS BAŞLADI
Antalya’da hava sıcaklıklarının 
yükselmesi ile birlikte sivrisinek 
kâbusu yeniden başladı. Özellik-
le kırsal mahallelerde yaşayan 
vatandaşlar belediyeye şikâyet 
yağdırdı. Biyolog Uğur Kocabey, 
vatandaşları bu kâbustan kurta-
racak önemli ipuçları verdi. 

 

Coğrafya yalnızca 
‘ekonomik’ 
değer üreten 
antropolojik bir 

nesne değildir. Bozkır, 
mera, vadi, koyak, dağ, 
dere, tepe...

Coğrafya insanın en eski 
evidir. Sonrasında ekmek 
teknesi, yoldaşı, arkadaşı, 
dert ortağı...

Coğrafya insanın 
çatallanan yüreğini ören, 
ruhunu onaran sessiz bir 
Şaman’dır.

Coğrafya tarihin en eski 
divanıdır, bir yamaca sırtını 
verdiğinde, bir dereye 
ayağını uzattığında, bir 
ağaca sarıldığında; farkına 
varmadığı psikoloğudur 
insanoğlunun.

Bu yüzden insanoğlunun 
coğrafyaya olan borcunun 
faturası kredi kartına 
üç taksitle ödenmez. 
Bu yüzden faturada 
yazanların okunması 
otuz yıl sürer. Bu yüzden 
coğrafya, faturasız, 
aracısız ve ipoteksiz 
sürdürmek ister varlığını...

Yaşamla yıkım arasındaki 
zaman aralıklarında, 
sahip oldukları benzersiz 
coğrafyayla binlerce 
yıldır konuştukları gibi 
konuşuyorlar. Aracısız ve 
faturasız...

Boşa akmayan suların, 
boşa doğmayan 
güneşin, boşa esmeyen 
rüzgarın coğrafyasında 
bu yamaçlara oturup 
bulutlara ayaklarını 
uzatarak yüreklerinin 
çatalını coğrafyaya dayayıp 
sessizce ören son tanıklar 
onlar... 

Sessiz Şaman’ın onardığı 
son ruhlar...

Son yürek örücüleri...

Sonrası, sonrasızlık...

YUSUF YAVUZ

SESSİZ 
ŞAMAN

Tarımın başkenti Antalya’nın 
kırsal bölgelerinde susuzluk 
nedeniyle birçok arazisi kuraklık 
nedeniyle boş kalıyordu. Antal-
ya’da son 6 yılda Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek’in başlattığı tarımsal 
projelerle birlikte kırsal bölge-
lerde üretime ve tarıma olan ilgi 
arttı. Büyükşehir Belediyesi’nin 
tarımsal sulama suyu proje-
leriyle Antalya’ya 25 sulama 
suyu kazandırıldı. Tarımsal ürün 
çeşitliliği ve suyun bölgelerine 
gelmesiyle birlikte Antalya’nın 
ilçelerinde şehirden kırsala göç 
başladı.

ATIKSU TARIM SUYUNA DÖNÜŞTÜ
Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Korkuteli’de atıksu arıtma suyu 
kapalı sistem damla sulama proje-
siyle Beğiş ovasına aktarılan sula-
ma suyu bölgeyi yeniden canlan-
dırdı. Verimli tarım arazilerinin 
yer aldığı ovaya suyun gelmesiyle 
artan üretim çeşitliliği ve verim-
lilik tersine göçü hızlandırdı. 
Kuraklık ve susuzluk nedeniyle 
bölgeden uzaklaşan yerel halk, 
suyun gelmesiyle topraklarını 
yeniden ekip dikmeye başladı. 
Bölge halkının yanında tarımla 
uğraşmak isteyen vatandaşlar da 
Beğiş ovasına yerleşerek tarımsal 
üretime ve çeşitliliğe de katkı 
sunuyor. 

ÜRÜN ÇEŞİTLİLİĞİ ARTIYOR
Ürün çeşitliliğine uygun iklim 
şartları ve sulama imkânları 
nedeniyle cazibe noktası haline 
gelen bölgede meyve fidancılığı, 

aronya, antep fıstığı, ve turfanda-
cılık,  kuru tarımın yerine tercih 
edilir hale geldi. 
Büyükşehir Belediyesinin hibele-
riyle birçok üretici arpa, buğday 
tarlalarının yerine ekonomik 
değeri yüksek aronya ve antep 
fıstığı bahçeleri oluşturuyor. 
Tarımsal sulama projelerinden ve 
desteklerden memnun olan va-
tandaşlar ata topraklarına yeniden 
dönüşü sağladığı için Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin Bö-
cek’e teşekkür ediyor. 

TARIMSAL SULAMA PROJESİ 
BEĞİŞ OVASINI GELİŞTİRİYOR
Eşiyle birlikte Beğiş Susuzu’na 
yerleşerek aronya yetiştirmeye 
başlayan Tahsin Çelik,  “Emekli 
olduktan sonra şehir hayatında 
dört duvar arasında kalarak yaşa-
manın bize göre olmadığına karar 

vererek eşimle birlikte bu güzel 
mahalleye yerleşme kararı aldık. 
Burayı tercih etme nedenimiz o 
dönemde Muhittin Böcek Başka-
nımızın bu bölgeye sulama suyu 
projesini duyurması olmuştu. 
Eski bir köy evini satın alarak 
restore ettirdim ve yerleştim. 
Suyun bölgemize gelmesiyle de 
üretim faaliyetlerimize başladık. 
Sadece arpa ve buğday ekilen 
arazimize belediyemizin destekle-
riyle bir aronya bahçesi oluştur-
duk. Haftada iki kez suladığımız 
aronya fidanlarımız bu yıl ikinci 
yılında. 

Bu yıl ilk kez meyvesini almayı 
bekliyoruz. Bu köyde yaşayan-
larda farklı ürünler yetiştirmeye 
başladı. Sebze, meyve ve bostan 
ekimleri artmaya başladı. Bu 
değişimin bölgeye büyük bir eko-
nomik katkı sunacağını düşünü-

yorum ”dedi.

TESCİLLİ SUSUZ BİR MAHALLEYDİK
Beğiş Susuzu mahallesinden 
susuzluk nedeniyle komşu mahal-
leleri olan Tatköy’de ikamet eden 
pazar esnafı ve çiftçi Ömer Kaya 
ise “Sulama suyunun gelmesiyle 
ata topraklarımıza fidan ekmeye 
başladık. Susuzluktan dolayı bir 
şey ekip dikemiyorduk. Tescilli 
susuz bir yerdi burası. Defalarca 
sondajlar vuruldu çıkmadı. Şimdi 
arıtma suyu ile bölgemiz canlanı-
yor. Hem üretim hem pazarlama 
yapıyorum. Geçen yıl ektiğim 
kayısı ağaçlarımız bu yıl oldukça 
iyi büyüdü ve gelişti. Toprağımız-
da çok güzel bal kabağı, karpuz 
ve kavun yetişti. Sebzecilik için 
meyvecilik için her şey uygun” 
sözleriyle memnuniyetini dile 
getirdi. n BÜLTEN /ABB

Beğiş Susuzu suya kavuştu
Küresel iklim değişikliğinin etkileriyle kırsal bölgelerden şehre göçler, yeni tarımsal projey-
le tersine dönüyor. Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin susuzluk nedeniyle yoğun göç veren 
Korkuteli Beğiş Susuzu Mahallesi’nin kaderi bölgeye yapılan sulama suyu tesisi ile değişti. 
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Antalyaspor Kulübü 
Başkanı Sinan Boztepe, 
katıldığı bir programda 
“Aynı masaya oturdu-

ğum kişiler adam değilse, müca-
dele etmeme de gerek yok. Şehri 
ben mi kurtaracağım?” ifadelerini 
kullanmıştı. Bu ifadelere yanıt 
veren Gültekin Gencer, oldukça sert 
açıklamalarda bulundu. Gencer’in 
paylaşımına benzer sertlikte bir 
cevap da Sinan Boztepe’den geldi.

SÖZLERİMİN ARKASINDAYIM
Boztepe, “KONYSİAD toplantısın-
da ne anlatmak istediğime bakılma-
dan, sözlerimin nereye çekildiğini 
gördükten sonra ve birilerinin bunu 
üzerine alınmasıyla birlikte aslında 
ifadelerimin ne kadar doğru olduğu 
bir kez daha kanıtlandı. Tekrar 
ifade ediyorum, söylediklerimin 
arkasındayım. Üzerine alınıp 
açıklama yaparken bir yandan 
da menajerleri arayıp “hazırlanın 
seneye geliyorum” diyen kişiye 
haklılığımı kanıtladığı için teşekkür 
ederim. Yüzümüze farklı konuşup 
arkamızdan farklı davranarak adam 
olmadığını tescil etti” dedi.

MEYDAN OKUMAYIZ
Boztepe, “Antalyaspor’umuzu 
finansal anlamda en rahat olduğu 
dönemde devralıp küme düşüren 
kişinin, zorluklar, imkansızlıklar 
ve temliklerle mücadele ederek 
bitime haftalar kala ligde tutma-
mızı küçümsemesi de trajikomik 
bir yaklaşım.” sözlerine yer verdi. 
Boztepe, bakanın ve valinin ismini 
zikreden kişinin talimatla koltuğu-
nu bıraktığını unutmamasını istedi. 
Boztepe, “Biz şehrimizi yönetenle-
re ve devlet büyüklerimize meydan 

okumayı değil, Antalyaspor’umuz 
için onlarla birlikte elimizi taşın al-
tına koymayı tercih ettik” sözlerine 
yer verdi. 

KARŞILIĞI ADAM OLMAMAK
Boztepe, “Antalyaspor AŞ’nin bi-
rinci büyük ortağı olan Antalyaspor 
Kulübü ile geçtiğimiz aydan itiba-
ren masada konuştuklarımız uygu-
lamada aynen devam ederken diğer 
taraftan şahısların kişisel gelecek 
kaygıları üzerinden kulübümüzü 
yıpratmasının tam olarak karşılığı 
da adam olmamak” dedi. 

ALNIMIZ AÇIK GEZERİZ
Antalya’da alnı ak bir şekilde ge-
zebileceğini sözlerine ekleyen Boz-
tepe, “Transfer usulsüzlükleri ve 
yolsuzlukları kitaplara konu olan, 
“zaman aşımı” talihlisi, yönetici 
olmadığı dönemlerde kendi marke-
tinden altyapıya borç gıda maddesi 
bile vermeyen, kendisine emanet 
bırakılanları satıp cebine koyanın 
sokağa çıkabildiği Antalya’da biz 

alnımız açık gezeriz.” dedi. 

ARKAMIZDAN İŞ ÇEVİRİYOR 
Boztepe, “Söylediğimi bir kez de 
yazılı olarak ifade edeyim; birebir 
konuşmalarımız doğrultusunda 
hareket edenlerle sorunum yok. 
Kulübümüzün başarısı için onlarla 
yol yürümeye hazırım. Ancak 
yüzümüze başka konuşup arkadan 
iş çeviren adam değildir! Kim 
olduğunu kendisi, Antalyaspor ca-
miası hatta tüm Türkiye iyi bilir.” 
sözlerine yer verdi.

ANTALYASPOR CAMİASINA 
BIRAKIYORUM
Boztepe sözlerini, “Kulübümüzün 
geleceğini planlamak adına teknik 
ekibimiz ve sponsorlar ile çok 
önemli temaslarda bulunduğumuz 
günlerde bu tür bir konuyla kamu-
oyunu meşgul ettiğim için üzgün 
olduğumu belirterek, değerlendir-
meyi Büyük Antalyaspor camiasına 
bırakıyorum” diyerek tamamladı. 
n ERTUĞRUL GÜN

ADAMLIK POLEMİĞİ
YÜZÜMÜZE BAŞKA KONUŞUP, ARKADAN IŞ ÇEVIRIYOR  

Antalyaspor Başkanı Sinan Boztepe,Antalyaspor Vakıf Baş-
kanı Gültekin Gencer’in kendisiyle ilgili sert eleştirilerine 

aynı tondan cevap verdi. Boztepe, “Yüzümüze başka konu-
şup arkadan iş çeviren adam değildir! Kim olduğunu kendi-

si, Antalyaspor camiası hatta tüm Türkiye iyi bilir” dedi

Yağlı güreş camiasında adeta Ali 
Gürbüz depremi yaşanıyor. Yağlı Güreş 
Ligi’nin önemli isimlerinden Başpeh-
livan Ali Gürbüz, Manavgat’ta düzen-
lenen 12’nci Yağlı Güreşler sırasında 
yaşanan bir olayın ardından ağır bir 
disiplin cezasıyla karşı karşıya kalmıştı. 
Tepkilerin ardından Türkiye Geleneksel 
Güreşler Federasyonu sayfasında, Ali 
Gürbüz’ün cezasında değişiklik yapıldı.

DİSİPLİNE SEVK EDİLDİ
Manavgat’ta düzenlenen 12’nci Yağlı 
Güreşler sırasında Gürbüz, çırağı İlker 
Durmuş ile Serhat Elvan arasında 
geçen müsabaka sonrasında kule hakem 
heyetine itirazda bulundu. Bu davranışı, 
Türkiye Geleneksel Güreşler Federas-
yonu tarafından sportmenliğe aykırı 
bulunarak disiplin kuruluna sevk edildi.
Bu kararla birlikte deneyimli başpeh-
livan, ligden elendi. Gürbüz, yaptığı 
paylaşımda yaşananlara dair açıklama-
larda bulundu.

LİGDEN ELENDİ
Gürbüz, 12. Manavgat Yağlı Güreş-
lerinden diskalifiye edilirken, CW 
Enerji Yağlı Güreş Ligi’nde bugüne 

kadar topladığı tüm puanlar da silindi. 
Federasyonun Disiplin Kurulu, olayla 
ilgili görüntüleri ve hakem raporlarını 
inceledikten sonra Ali Gürbüz hakkında 
7 Haziran 2025 tarihine kadar geçerli 
olmak üzere men cezası verilmesine 
karar verdi. Bu cezayla birlikte Ali 
Gürbüz, Ligi’nin ikinci ayağı olan 
Gaziantep Şahinbey güreşleri olmak 
üzere birçok prestijli güreş organizas-
yonunda er meydanına çıkamayacağı 
açıklanmıştı.

TARİH ARALIĞINDA DEĞİŞİKLİK
Son olarak yapılan itirazların ardından 
önemli bir gelişme yaşandı. Türkiye 
Geleneksel Güreşler Federasyonu 
sayfasında, Ali Gürbüz’ün cezasında 
değişiklik yapıldı. Daha önce 7 Hazi-
ran 2025 olarak açıklanan ceza tarihi, 
bir hafta geri çekilerek 31 Mayıs 2025 
olarak değiştirildi.Federasyon tarafın-
dan yapılan bu tarih değişikliğine ilişkin 
herhangi bir gerekçe sunulmazken, 
kararın arkasında kamuoyundaki baskı-
lar, medyada oluşan algı ya da disiplin 
kurulunun iç değerlendirmesi olabilece-
ği ifade edildi. 

EŞİNDEN DESTEK
Ceza tarihindeki bu revizyon, Ali 
Gürbüz’ün sezonun önemli etapların-
da yeniden er meydanına çıkmasının 
önünü açtı. Gürbüz, CW Enerji Ligi’nin 
Şahinbey güreşlerine katılma hakkı elde 
etti. Gürbüz’e eşi Zeliha Gürbüz’den de 
destek geldi. Zeliha Gürbüz, “Kışkırtan 
kişiye veya kişilere ceza kesildi mi? 
Öğrenmek hakkımız. Maden Ali’nin 
neden ceza aldığı açıklanıyor, bunu da 
açıklamak zorundasınız. Ali’nin her 
zaman arkasında duran bir eşi ve ailesi 
var.” dedi. Baspehlivan Ali Gürbüz’ün 
ustası ve dayısı Durmuş Durmuşda 
hakem kararına çok sert tepki gösterdi. 

USTASINDAN SERT TEPKİ
Durmuş, “Bu federasyonun kule 
hakemliği, eskiden başpehlivanlıkta B 
grubundan başka bir yerde görülmemiş 
Ahmet Kavakçın’ın egolarını tatmin 
edebileceği bir yer değil.Söz konusu 
olan güreşe kendisi bakmadığı hâlde, 
güreşe itiraz için gelen Kırkpınar’da 
dört defa altın kemer kuşanmış, seyirci-
nin gönlünde taht kurmuş Ali Gürbüz’e 
gözlerini kin ve nefretle açarak,”Çık 

git buradan, terk et bu sahayı, güreşi 
senden mi öğreneceğiz?” gibi ifadeler 
kullanamazsın. Zannediyorum ki bu 
sözler tutanaklarda da yer almıyor.Sen 
orada bir kurumu temsil ediyorsun. Bu 
kurumu kendi iş yerin gibi kullanamaz, 
birİşveren gibi bağırıp çağıramazsın.
Ha bu arada, güreşi Ali Gürbüz’den de 
öğrenebilirsin” dedi. 

ÖZÜR MESAJI
Gürbüz de önceki gün bir açıklama 
yaparak sevenlerinden özür dilemişti. 
Gürbüz mesajında “CW Enerji Ligi 
Manavgat Güreşleri’nde çırağım, yeğe-
nim İlker Durmuş’un güreşinde verilen 
kararı yanlış bulduğum için kuleye 
çıktım. Fakat sonrasında yüksek nabızla 
fevri bir çıkış gösterdim. Haklıyken 
kendimi haksız duruma düşürdüm. Ama 
olayların menzilinin şaştığını gördü-
ğüm için gereken lüzum üzere güreşe 
büyük emek veren kıymetli Federasyon 
Başkanı’mızdan, kıymetli belediye 
başkanımızdan ve maalesef kendimden 
mahrum ettiğim aziz seyircimden özür 
diliyorum.”demişti. 
n ERTUĞRUL GÜN

Ceza aralığı 
geri çekildi
Antalya’nın önde gelen başpehlivanlarından Ali Gürbüz’e dis-
kalifiye edilmesinin ardından verilen ceza aralığı geri çekildi. 
Gürbüz bu kararla birlikte bir güreşe katılma hakkı elde etti. 

Türkiye Hentbol Federasyonu tarafından 
düzenlenen 2024-2025 sezonu Küçük 
Kızlar Türkiye Şampiyonası, 14-19 
Mayıs tarihleri arasında Aksaray’da 
gerçekleşti. Şampiyonaya damga 
vuran ekip ise Antalya temsilcisi Kepez 
Belediyesi Küçük Kız Hentbol Takımı 
oldu. Turnuva boyunca sergilediği üstün 

performansla rakiplerine göz açtırma-
yan Kepezli minik sporcular, Türkiye 
Şampiyonu unvanını Antalya’ya taşıdı. 
Grup aşamasında gösterdiği etkileyici 
performansla dikkatleri üzerine çeken 
Kepez Belediyesi, Trabzon Ortahisar 
Belediyesi’ni 26-16, Bursa Bosch’u 
31-17, Ankara Gençlik Hizmetleri Spor 
Kulübü’nü 31-17 ve Amasya Tatküpü’nü 
35-21 gibi net skorlarla geçerek çeyrek 
finale yükseldi. Çeyrek finalde Manisa 
Büyükşehir Belediyespor’u 30-8 gibi 
farklı bir skorla mağlup eden Kepez, yarı 
finalde de Kastamonu DSİ Kulübü’nü 
26-16 yenerek adını Türkiye Finali’ne 
yazdırdı. Büyük finalde ise güçlü rakibi 

İzmir Büyükşehir Belediyesi ile karşıla-
şan Kepez Belediyesi Hentbol Takımı, 
29-16 skorla sahadan zaferle ayrılarak 
Türkiye Şampiyonu unvanının sahibi 
oldu. Turnuva boyunca hem savunmada 
hem de hücumda dengeli ve disiplinli bir 
oyun sergileyen takım, spor kamuoyun-
dan da büyük takdir topladı.

ARKA ARKAYA İKİ ŞAMPİYONLUK
Bu sezon genç kızlarda kendilerinden 
yaşça büyüklere karşı Türkiye üçüncü-
lüğünün ardından Samsun da yapılan 
Yıldız Kızlar Türkiye Şampiyonluğu ve 
ardından Aksaray da yapılan Küçük 
Kızlar Türkiye Şampiyonluğu getirerek 

Antalya tarihine geçtiler. Antalya’da 
takım sporlarında arka arkaya iki 
şampiyonluk yaşayan ilk kulüp oldu. 
Şampiyonluğun ardından açıklamalarda 
bulunan takım antrenörü Sertan Sert-
paş, “Bu başarı, yalnızca oyuncularımı-
zın değil, tüm Kepez’in gururudur. Aylar 
süren yoğun bir çalışmanın meyvesini 
aldık. Sporcularım, azimleri ve sahadaki 
mücadeleleriyle bu kupayı sonuna kadar 
hak ettiler. Ayrıca, Kepez Belediye Baş-
kanımız Mesut Kocagöz’e, bugüne kadar 
bizlere verdiği destek ve spora verdiği 
önemden dolayı takımım adına teşekkür 
ediyorum” dedi.  
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDİYESİ 

Hentbolde 
Kepez farkı

Türkiye Atletizm Federasyonu tarafından ulusal 
düzeyde düzenlenen Kulüpler Türkiye Şampiyo-
nası’nın U16 ayağı, 17-18 Mayıs 2025 tarihlerinde 
Eskişehir’de gerçekleştirildi. Türkiye’nin farklı 
bölgelerinden katılan 22 kız ve 18 erkek takımın 
toplam 455 sporcusunun yarıştığı organizasyon-
da, Antalyaspor’un Erkek takımı 5., Kız takımı 
ise bir puan farkla 6. sırada yer aldı. Kırmızı 
beyazlı sporcular Eskişehir’den bireysel olarak 
kazandıkları madalyalarla ayrıldılar.Vali Sami 
Sönmez Tesisleri içinde yer alan Sazova Atletizm 
Pistinde iki gün süren müsabakalarda, yarışan 
“Genç Akrepler”den Emine Nur Bektaş, Gülle 
Atma branşında 14.42 metreyle birinciliğe ulaştı 
ve kendi rekorunu geliştirdi. Bektaş, ayrıca Cirit 
Atmada 42.57 metrelik derecesiyle ikinci olarak bir 
madalya daha kazandı. Sporcu, başarılı perfor-
mansı sayesinde, şampiyonanın “En”leri arasına 
seçilerek kupa ile ödüllendirildi.Sırıkla Atlama 
branşında yarışan Antalyasporlu Emine Elif Özer, 
3.30 metrelik atlayışıyla birinci oldu ve kişisel en 
iyi derecesini geliştirdi. 300 metre engelli koşuda 
yarışan bir diğer Antalyasporlu Fatma Nur Aka ise 
46.83’lük derecesiyle ikinci oldu. 
Antalyaspor’un Erkek takımı sporcularından Kamil 
Kaan Bayındır, 1500 metrede 4:15.90 koşarak 
üçüncülük elde etti. Disk atmada yarışan Çağlar 
Demircan, 37.87 metrelik atışıyla üçüncü oldu. 
Çağlar aynı zamanda cirit atmada 45.23 metreyle 
beşinci olarak takım puanına katkı sağladı. 

n BÜLTEN/AS

DERECEYLE 
DÖNDÜLER
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Erdem Bayazıt Kültür Merkezi’nde yapılan 
etkinlik, hem eğitici hem de öğrencilere 
motivasyon verici mesajlarla tamamlan-
dı. Bilgi yarışması, ödül töreniyle sona 
erdi. Birinci olan Hüseyin Ak Ortaokulu 
3 öğrencisine dizüstü bilgisayar, ikinci 
Prof. Dr. Raşit Küçük İmam Hatip Lisesi 
3 öğrencisine bisiklet ve üçüncü olan 
Perihan Esat Aral Ortaokulu 3 öğrencisine 
tablet bilgisayar hediyeleri verildi. Seyirci 
olarak katılan tüm öğrencilere de Nutuk 
ve kırtasiye setlerinden oluşan çantalar 
hediye edildi.
ÖNEMLİ BİR PLATFORM
ANTGİAD Başkanı Ercan Yavaş, açılış ko-
nuşmasında bilgi, eğitim, öğretmenlik, me-
rak ve üretken düşüncenin önemine dikkati 
çekti.  Yavaş, “Ezberleyen değil, bilgiden 
bilgi üreten bir nesil olmak zorundayız. 
Gerçek anlamda bilgi; hayatı anlamak, so-
runları çözmek ve insanlığa katkı sunabil-
mektir. Bilgi, adalettir, ilerlemedir, özgür-
lüktür. Soru soran, merak eden, düşünen 

bireyler yarının liderleri olacaktır. Ve bu 
yarışma, işte tam da bu ruhu temsil ediyor. 
Burası sadece bir rekabet ortamı değil aynı 
zamanda öğrenme sevgisinin büyütüldüğü, 
dayanışma ve özgüvenin geliştiği değerli bir 
platform oldu” ifadelerini kullandı. n DHA 

ANTGİAD’dan eğitime destek
ANTALYA Genç İş İnsanları Derneği’nin (ANTGİAD) 
geleneksel hale getirdiği Ortaokullararası Bilgi 
Yarışması etkinliğinin 6’ncısı gerçekleştirdi. 

Antalya Büyükşehir Belediye-
si’ne ait Bülent Ecevit Kültür 
Merkezi’nde Gençlik Haftası 

kapsamında Akdeniz Üniversitesi 
öğrencilerinin eserlerinden oluşan, 
“Ata’ya Saygı” sergisinin açılışı 
gerçekleşti. Sergide, genç sanatçılar 
eserlerini sergileme fırsatı buldu. 23 
Mayıs tarihine kadar açık kalacak 
sergide resim, heykel, grafik tasarım 
ve seramik gibi farklı disiplinlerden 
özgün eserler yer alıyor. 
ANLAMLI İŞ BİRLİĞİ 
Akdeniz Üniversitesi Güzel Sanatlar 
Fakültesi Dekan Yardımcısı Zuhal 
Başbuğ “Türk gençliği Atatürk’ün 

izinde ilelebet yürüyecektir. Ata’mı-
zın anıldığı tüm etkinliklerde ol-
maktan büyük gurur duyuyoruz. Bu 
vesileyle Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi’ne, emeği geçenlere ve eser-
leriyle katkı sunan öğrencilerimize 
teşekkür ederim” diye konuştu. 
SANAT ÖZGÜRLÜKTÜR 
Sergide eserleriyle yer alan Grafik 
Bölümü öğrencisi Yağmur Kaya, 
Sergimizin ismi Ata’ya Saygı olsa da 
içeriği özgür. Çünkü bizler fikirlerini 
özgürlük üzerine kurmuş bir liderin 
mirasçılarıyız. Sanatı da özgürlüğün 
en yüksek ifadelerinden biri olarak 
görüyoruz.” dedi. n BÜLTEN/ABB

ATA’YA SAYGI 
SERGISI 
Antalya Büyükşehir Belediyesi ve Akdeniz Üniver-
sitesi Güzel Sanatlar Fakültesi iş birliğiyle Gençlik 
Haftası kapsamında Bülent Ecevit Kültür Merkezi’n-
de “Ata’ya Saygı” sergisi açıldı. Sergide; resim, hey-
kel, grafik tasarım ve seramik eserleri yer alıyor.

MURATPAŞA Belediyesi, 22 Ma-
yıs Dünya Biyoçeşitlilik Günü’nü 
doğa ve sanatın iç içe geçtiği özel 
bir etkinlikle kutluyor. Belediyenin 
“Bahçede Yaşam Var” etkinlik serisi 
kapsamında düzenlenecek “Mikro 

Yeşillik Atölyesi”nde katılımcılar, 
chia tohumlarıyla heykel yapacak, 
kendi minyatür bahçelerini oluş-
turacak.Alyazma Kadın Danışma 
Merkezi’nde bugün saat 14.00’te 
gerçekleşecek atölyenin eğitmen-
liğini, Akdeniz Üniversitesi Güzel 
Sanatlar Fakültesi mezunu ressam 
ve heykeltıraş Semra Erkal üstleni-
yor. Yaklaşık iki buçuk yıldır mut-
fağında mikro yeşillikler yetiştiren 
ve bu deneyimi bir yaşam pratiğine 
dönüştüren Erkal, sanatı doğayla 
buluşturduğu bu özel çalışmayla 
sürdürülebilirlik, sağlıklı beslenme 
ve çevre bilinci konularında farkın-
dalık yaratmayı hedefliyor.
DETAYLI BİLGİ VERİLECEK 
Mikro Yeşillik Atölyesi’nde katılım-
cılar, ev ortamında kolaylıkla yetiş-
tirilebilen, ilaçsız ve yüksek besin 
değerine sahip mikro yeşilliklerle 
tanışacak. Chia, keten tohumu, yeşil 
mercimek, maş fasulyesi, çörek otu, 
mısır ve ay çekirdeği gibi tohumla-
rın nasıl çimlendirilmesi gerektiği 
anlatılacak. Atölyenin en ilgi çekici 
bölümlerinden biri ise el formundaki 
alçı heykellerin üzerine tohumla-
rın ekilmesi olacak. Katılımcılar 
böylece kendi minyatür bahçelerini 

oluşturacak, bu bahçelerde mikro 
yeşilliklerin gelişimini gözlemle-
yebilecek. Ayrıca etkinlikte, şehir 
yaşamında doğayla buluşmanın ya-
ratıcı yollarından biri olan topraklı 
kule tipi balkon tarımı da uygulama-
lı olarak tanıtılacak. n DHA 

Heykeller yeşerecek

FINIKE ilçesinde düzenlenen 
‘Engelleri Birlikte Aşalım Sanat-
la, Müzikle Buluşalım’ sloganlı 
etkinlikte, Antalya Engelliler Sa-
natevi’nde müzik eğitimi alan özel 
bireyler sahne aldı. Yetenekleriyle 
hayranlık uyandıran bireyler alkış 
yağmuruna tutuldu. 
Finike Belediyesi ile Uluslararası 
Tüm Engelliler Yaşlılar Kimsesiz-
ler Federasyonu (UTEF), Antal-
ya Engelliler Sanatevi, Leman 
Gebizli Tüm Engelliler Yaşlılar ve 
Kimsesizlere Umut Işığı Derne-
ği’nin katkılarıyla engelli bireyler 

sanatın ve müziğin birleştirici 
gücüyle buluşturuldu. 
Şef Hülya Bostanoğlu’nun eğitim 
verdiği Antalya Engelliler Sana-
tevi Korosu’nun özel bireyleri, 
sahne performanslarıyla izleyiciye 
hem duygusal, hem coşkulu anlar 
yaşattı.
ÖZEL BİREYLERE DESTEK 
Etkinliğin organizasyonunda aktif 
rol oynayan UTEF Genel Başkanı 
ve Leman Gebizli Derneği Kuru-
cu Başkanı Güldane Kaya Kaçar, 
“Engelli bireylerin hayata katılı-
mını sanat ve kültür yoluyla ar-
tırmak, onların görünürlüğünü ve 
toplumsal bağlarını güçlendirmek 
hepimizin sorumluluğudur” dedi, 
emeği geçen herkese teşekkür etti.
Katılımcılar, Finike’nin tarihi ve 
kültürel yerlerini gezme fırsatı da 
bulurken; sıcak karşılama, özen-
le hazırlanan ikramlar ve keyifli 
program, günün unutulmazlar 
arasına girmesini sağladı. n DHA 

Finike’de 
çok özel 
bir konser

Alanya Belediyesi Alanya Araştırmaları 
Merkezi ve Geleneksel Yörük Oyunları 
Derleyicisi/Uygulayıcısı Sedat Çolak 
tarafından başlatılan Alanya ve Çev-
resinde Oynanan Geleneksel Yörük 
Oyunları Projesi, Folluk Fos oyunu ile 
“7’den 70’e Kuşaklar buluşmasında 
yaşatılıyor.   Hamit Özçelik İlkokulu 
1. sınıf öğrencileri ve Alanya Alaaddin 
Keykubat Üniversitesi +60 Yaş Taze-
lenme Üniversitesi 2. Sınıf öğrencileri 
arasında oyun oynandı. Proje kapsa-
mında Öğretmen Halime Türker reh-
berliğinde oyunu daha önceden öğrenen 
ilkokul öğrencileri, Folluk Fos Oyunu-
nu, +60 Yaş Tazelenme Üniversitesi 2. 
Sınıf öğrencilerine öğretti. Ayrıca bu 
buluşmada Uçan Koçan oyununun da 
karşılıklı oynanması, renkli görüntülere 
sahne oldu. “7’den 70’e Kuşaklar Bu-
luşması” ile 60-70 yıl öncesi yaylalarda 
oynanan oyunların yeniden hatırlatıl-
ması, 7’den 70’e her kesime ulaşılmak 
istenmesi ve somut olmayan kültürel 
miras kapsamına giren bu değerlerin 
unutulmaması amaçlanıyor. n IHA
 

Yörük oyunları 


